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P R O T O K Ó Ł      Nr  LXI/05  

 
z obrad Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi  

w dniu 29 grudnia  2005 roku  

 
 
 
 
O B E C N I   :  
 
Stan radnych           -   21 

Obecnych                 -  19 
 
 
 
 
 
W Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli :  
 
 
Senator RP – Zbigniew Szaleniec, radni powiatowi – Eugeniusz Bliźnicki, Krzysztof Malczewski, 
Burmistrz Miasta, Zastępca Burmistrza, Skarbnik Miasta, Sekretarz Miasta, Kierownik Wydziału 
Urbanistyki i Gospodarki Nieruchomościami, mieszkańcy. 
 
 
 
 

Dot. pkt. 1 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Otwieram XLI Sesję Rady Miejskiej w Czeladzi, zwołaną na podstawie art.20 ust. 1 ustawy o 

samorządzie gminnym. 
- Powitał wszystkich przybyłych. 
- Stwierdzam, Ŝe zgodnie z listą obecności jest wystarczająca ilość radnych do podejmowania 

uchwał. 
 
 
 

Dot. pkt. 2 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Do porządku obrad proponuję wprowadzić jako punkt 9.36 projekt uchwały w sprawie 

ustalenia dotacji przedmiotowych dla zakładów budŜetowych gminy.  
- Ponadto Burmistrz zgłosił autopoprawkę do punktu 9.35 i 2 autopoprawki do projektu budŜetu. 
- Komisja Finansowo - BudŜetowa wnioskuje o wycofanie z porządku obrad punktu 7 – 

Podsumowanie pomocy dzieciom szkolnym w 2005 r. /doŜywianie, zielone szkoły, kolonie, 
gimnastyka korekcyjna itd./, punktu 9.28, 9.29, 9.30 tj. projekty uchwały w sprawie: uchwalenia 
„Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 
działalność poŜytku publicznego w zakresie realizacji zadań publicznych na lata 2006 – 2009”, 
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uchwalenia „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
Miasta Czeladź na rok 2006”, uchwalenia „Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii  
na lata 2006 – 2010 na terenie miasta Czeladź” oraz punktu 9.16 – aktualizacja Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Czeladź, który zgodnie z 
podjętym wnioskiem Komisja proponuję rozpatrzyć na oddzielnej sesji. 

- Czy ktoś z Państwa ma jakieś inne uwagi do proponowanego porządku obrad? 
 
GraŜyna Str ączek   - Radna  
 
- Nie rozumiem wniosku Komisji Finansowo – BudŜetowej dotyczącego wycofania punktu 7. 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Bezpieczeństwa wspólnie z Komisją ds. Społecznych i 
Zdrowia obradowały na ten temat wiele godzin. Komisje zaopiniowały pozytywnie materiały na 
ten temat. Nie wiem co Komisji Finansowo – BudŜetowej nie odpowiada w tym materiale. 
Dlatego proszę, Ŝeby ten punkt pozostał w porządku obrad. 

 
Anna Horzelska - Matyja  - Radna  
 
- UwaŜam, Ŝe zdjęcie z porządku obrad punktu  9.28 - „Programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność poŜytku publicznego w zakresie 
realizacji zadań publicznych na lata 2006 – 2009” będzie bardzo niekorzystne. Określenie 
zadań w programie powoduje uruchomienie postępowań  konkursowych i przyznawanie 
dotacji. Nie rozpatrując tego pozbawimy organizacje dotacji. To są sprawy pilne. 

 
Leszek Lasota    - Radny  
 
 - Zostawiając w porządku obrad punkt 7, który faktycznie został pozytywnie zaopiniowany przez 

Komisje, obawiam się, Ŝe nie zdąŜymy z budŜetem. Chodzi tylko o przeniesienie na sesję 
styczniową punktu 7. 

 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- Wycofanie z dzisiejszych obrad studium uwarunkowań wydaje się bezcelowe. Studium było 

wyłoŜone od dłuŜszego czasu. KaŜdy mógł się z nim zapoznać. Komisja ds. Gospodarczych i 
Integracji z Unią Europejską zrobiła specjalne posiedzenie na ten temat. Dlatego wniosek o 
zdjęcie tego tematu z dzisiejszego posiedzenia wydaje się niezasadne. 

 
Ireneusz Gawro ński   - Radny  
 
- Komisja ds. Gospodarczych i Integracji z Unią Europejską pozytywnie zaopiniowała przyjęcie 

tego Studium. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Zbyt często zapadają tu pochopne uchwały. Studium jest poza kadencją tej Rady, a nawet 

moŜe następnej.  Materiał jest tak szeroki, Ŝe wymaga szerokiej dyskusji. OdłóŜmy to na 3 
tygodnie, a nie dyskutujmy o tym podczas sesji budŜetowej. To powinna być wizja rozwoju 
miasta i w tym celu trzeba spokojnie działać i dyskutować.  

- JeŜeli chodzi o punkt 7, jak moŜna przyjmować sprawozdanie za 2005 rok, jeŜeli dziś jest 29 
grudnia. 

- JeŜeli chodzi o punkt 9.28 – Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi – ze słów 
Burmistrza na Komisji wynikało, Ŝe jest mu wszystko jedno czy rada przyjmie to teraz czy w 
styczniu. 

 
Danuta Walczak  - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Proponuję, abyśmy przystąpili do głosowania i w głosowaniu wypowiedzieli się, czy 

pozostawiamy te uchwały w porządku obrad. 
 
 
 



 3

GraŜyna Jaro ń  - Kierownik Wydziału Architektury i Gospodarki Ni eruchomo ściami  
 
- Staram się zawsze bardzo rzetelnie przedstawiać Państwu wszelkie zagadnienia, które 

prezentuję i w zgodzie z obowiązującymi przepisami. Studium nie jest prawem miejscowym. 
Prawem miejscowym jest plan zagospodarowania, ale Ŝeby przyjąć plan zagospodarowania 
musi być on zgodny z zapisami studium. Studium musimy  dostosować do tych zapisów, które 
w uchwałach inicjujących juŜ zawarliśmy.  

 
Anna Horzelska - Matyja  - Radna  
 
- Czy rzeczywiście Burmistrz uwaŜa, Ŝe termin przyjęcia programu współpracy jest rzeczą 

zupełnie obojętną? 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Nic takiego nie mówiłem. UwaŜam, Ŝe naleŜałoby przyjąć to jak najszybciej, z tym Ŝe jeŜeli z 

przyczyn technicznych nie mogłoby stać się to dzisiaj, to jeŜeli poczekamy tydzień, nic się nie 
stanie. 

 
Andrzej Krugły  - Radny  
 
- Chciałbym oświadczyć do protokołu, Ŝe Pani GraŜyna Strączek przed chwilą zachowała się 

bardzo niemądrze i bardzo po chamsku. Chciałbym, aby przeprosiła radnego Świątka, Ŝe 
nazwała go przygłupem. 

 
GraŜyna Str ączek   - Radna  
 
- W dzisiejszym planie pracy Rady jest temat - Podsumowanie pomocy dzieciom szkolnym. 

Uchwaliliśmy ten plan równo rok temu. Zaprosiliśmy mnóstwo ludzi. Pan Światek ciągle 
twierdzi, Ŝe cos jest niezgodne z przepisami, zmienia coś co jest ustalone od roku. Jak się nie 
denerwować. Stwierdziłam po prostu jego nienormalne zachowanie. Przepraszam za słowo, 
ale uwaŜam, Ŝe Pan się zachowuje niestosownie. 

 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- JeŜeli Rada zadecyduje, Ŝe pozostawi w porządku punkt 7 proponuję poprawkę – Pomoc 

dzieciom do 15 grudnia 2005 roku. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Zamykam dyskusję na temat porządku obrad. Przystępujemy do głosowania.  Kto z państwa 

jest za wycofaniem z porządku obrad punktu 7 - Podsumowanie pomocy dzieciom szkolnym w 
2005 r. /doŜywianie, zielone szkoły, kolonie, gimnastyka korekcyjna itd.. 

 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych, bez. T. Kosmali/ 
 
  3      radnych głosowało za 
10      radnych głosowało przeciw 
  4      radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek nie został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto z państwa jest za wycofaniem z porządku obrad punktu 9.28 – Projektu uchwały w 

sprawie uchwalenia „Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
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prowadzącymi działalność poŜytku publicznego w zakresie realizacji zadań publicznych na 
lata 2006 – 2009”, 

 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych, bez. T. Kosmali/ 
 
  4      radnych głosowało za 
11      radnych głosowało przeciw 
  2      radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek nie został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto z państwa jest za wycofaniem z porządku obrad punktu 9.29 – Projektu uchwały w 

sprawie uchwalenia „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych Miasta Czeladź na rok 2006”. 

 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych, bez. T. Kosmali/ 
 
  1      radny głosował za 
13      radnych głosowało przeciw 
  4     radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek nie został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto z państwa jest za wycofaniem z porządku obrad punktu 9.30 – Projektu uchwały w 

sprawie uchwalenia „Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii  na lata 2006 – 2010 
na terenie miasta Czeladź”. 

 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych, bez. T. Kosmali/ 
 
  2      radnych głosowało za 
13     radnych głosowało przeciw 
  3     radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek nie został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto z państwa jest za wycofaniem z porządku obrad punktu 9.16 – Projektu uchwały w 

sprawie aktualizacji Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
gminy Czeladź i przeniesienie tego punktu na oddzielną sesję w styczniu 2006 roku. 

 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych, bez. T. Kosmali/ 
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  2      radnych głosowało za 
14     radnych głosowało przeciw 
  2     radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek nie został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto z państwa jest za wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla zakładów budŜetowych gminy. 
 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych, bez. T. Kosmali/ 
 
15      radnych głosowało za 
  0     radnych głosowało przeciw 
  0     radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek  został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
 
Rada przyj ęła nast ępujący porz ądek obrad  
 
 
1. Otwarcie sesji. 
2. Przyj ęcie porz ądku obrad. 
3. Informacja Burmistrza Miasta z działalno ści w okresie mi ędzysesyjnym. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Zapytania mieszka ńców. 
6. Projekt bud Ŝetu Miasta Czelad ź na 2006 rok i jego analiza  

1. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków 
2. Wprowadzenie. 
3. Opinie Komisji. 
4. Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej. 
5. Dyskusja. 
6. podj ęcie uchwały w sprawie: Bud Ŝetu Miasta Czelad ź na 2006 rok. 

7.  Podsumowanie pomocy dzieciom szkolnym w 2005 r.  /doŜywianie, zielone szkoły, kolonie, 
gimnastyka korekcyjna itd./  

1. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
2.  Wprowadzenie 
3.  Dyskusja. 
4. Podj ęcie uchwały w sprawie: przyj ęcia do wiadomo ści informacji nt. 

„podsumowanie pomocy dzieciom szkolnym w 2005 r. /d oŜywianie, zielone 
szkoły, kolonie, gimnastyka korekcyjna itd./ 

8.    Podjęcie uchwał w sprawie:  
        1. zaciągnięcia kredytu  
        2. zaciągnięcia kredytu 

3. zaciągnięcia kredytu  
4. zaciągnięcia kredytu  
5. zaciągnięcia kredytu 
6. zaciągnięcia kredytu 
7. zaciągnięcia kredytu 
8. zaciągnięcia kredytu 
9. zaciągnięcia kredytu 
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10. zaciągnięcia kredytu 
11. zaciągnięcia kredytu 
12. zaciągnięcia kredytu 
13. zaciągnięcia kredytu 
14. zaciągnięcia kredytu 
15. zaciągnięcia kredytu 
16. aktualizacji Studium uwarunkowa ń i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Czelad ź. 
17. regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy 

Czeladź. 
18. zatwierdzenia zestawienia przychodów i wydatków  Gminnego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na 2006 r. 
19. zmiany uchwały Nr III/16/02 Rady Miejskiej w Cz eladzi z dnia 6 grudnia 2002 r. w 

sprawie powołania i ustalenia składów osobowych sta łych Komisji Rady 
Miejskiej w Czeladzi. 

20. sprzeda Ŝy w trybie bezprzetargowym działek nr 94/8 i 94/12 k. m. 19 o ł ącznej 
powierzchni 1137 m. kw. przy ul. Staszica w Czeladz i. 

21. sprzeda Ŝy nieruchomo ści przy ul. Wiejskiej w Czeladzi. 
22. sprzeda Ŝy działki nr 14 k. m. 44 poło Ŝonej przy ul. Bema – Brzechwy w Czeladzi. 
23. sprzeda Ŝy działki nr 67 k. m. 30 poło Ŝonej przy ul. Nowopogo ńskiej w Czeladzi. 
24. skorzystania z prawa pierwokupu prawa u Ŝytkowania wieczystego działek w 

pobli Ŝu ul. Wojkowickiej w Czeladzi. 
25. oddania w u Ŝytkowanie wieczyste działki nr 67/2 k. m. 12 przy u l. Tuwima 14A w 

Czeladzi. 
26. nadania nazwy ulicy w mie ście Czelad ź. 
27. zawarcia umowy o partnerstwie pomi ędzy miastem Czelad ź a miastem Viesite. 
28. uchwalenia „Programu współpracy z organizacjami  pozarz ądowymi oraz 

podmiotami prowadz ącymi działalno ść poŜytku publicznego w zakresie 
realizacji zada ń publicznych na lata 2006 – 2009”. 

29. uchwalenia „Gminnego Programu Profilaktyki i Ro związywania Problemów 
Alkoholowych Miasta Czelad ź na rok 2006”. 

30. uchwalenia „Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2006 – 
2010 na terenie miasta Czelad ź”. 

31. zmian w bud Ŝecie miasta Czelad ź na 2005 rok. 
32. ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla zak ładów bud Ŝetowych gminy. 
33. rozpatrzenia skargi Janiny Kwiatek na działania  Burmistrza Miasta w sprawie 

zapłaty za cz ęść działki przy ul. Sobieskiego 8 zabranej pod drog ę. 
34. oddania w najem lokalu u Ŝytkowego poło Ŝonego przy ul. 35-lecia PRL 6 w 

Czeladzi na rzecz Komornika S ądowego II Rewir działaj ącego przy S ądzie 
Rejonowym w B ędzinie. 

35. zwolnienia z podatku od nieruchomo ści na 2006 rok. 
36. ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla zak ładów bud Ŝetowych gminy. 

  9.   Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapy tania radnych.  
10.   Sprawy bie Ŝące Rady Miejskiej. 
11.   Zamkni ęcie obrad Sesji. 
 
 

Dot. pkt. 3 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Proszę Burmistrza Miasta o przedstawienie informacji z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Informację macie Państwo przed sobą. MoŜe zrezygnuję z jej czytania. Proszę o zadawanie 

pytań. 
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Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Brakuje mi znów informacji o ilości wody wprowadzonej do obiegu. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Ta informacja będzie, kiedy zjawi się Dyrektor ZIK-u. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Dlaczego dzisiaj zmieniamy formułę. Radni nie zdąŜyli zapoznać się z informacją.  
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Mamy w porządku obrad punkt sprawy bieŜące. Do tego czasu zapozna się Pan z informacją i 

zada pytanie. 
 
 

Dot. pkt. 4 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do punktu 4. Proszę radnych o składanie interpelacji i zapytań. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- W listopadowej prasie ukazała się informacja, Ŝe oświadczenie radnego M. Rajcy jest 

nieczytelne. Czy jest to przekłamanie prasy? Proszę Przewodniczącego o wyjaśnienie tego 
faktu. 

 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Moje oświadczenie teŜ było nieczytelne. Źle to przetworzył skaner. Sprawdzę oświadczenie w 

czasie przerwy i poinformuję Pana. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Kiedy Rada zajmie się protokołem pokontrolnym Regionalnej Izby Obrachunkowej?  
 
Marian Kita   - Wiceprzewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Chciałbym wrócić znowu do Grodzieckiej 11, gdzie zostało zlikwidowane pół chodnika, a na 

jego miejscu powstał ogródek. Jest to duŜe przejście ludzi z Rynku do bloków. 
- Nie odśnieŜona jest ul. Szpitalna. Powiat sobie z tym nie radzi.  
 
Zofia Baza ńska   - Radna  
 
- Czy będzie i kiedy tablica ogłoszeń na osiedlu Musiała? Kiedyś była, ale zniknęła. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Dyrektor Szczupider zobowiązywał się, Ŝe zostaną zlikwidowane dziury w drodze na ul. 

Słowiańskiej. Niestety one się jeszcze powiększyły. 
 
 
 
 



 8

Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Kiedy będzie głosowany porządek obrad następnej sesji trzeba zgłosić, aby Rada zajęła się 

protokołem pokontrolnym RIO. 
- Grodziecka 11. Jest to zgłoszone w nadzorze budowlanym. 
- ul. Szpitalna. Akcja Zima. Nie mogliśmy się doprosić, aby ktokolwiek z powiatu zareagował i 

dopiero telefon do Pani starosty spowodował reakcję. 
- Tablica ogłoszeń przy ul. Dehnelów. Nie wiem czemu ona zniknęła. W styczniu będzie na 

swoim miejscu. 
- Ul. Słowiańska. Dziury zostaną załatane jak będą ku temu warunki pogodowe. 
 
Krzysztof Malczewski  - Członek Zarz ądu Powiatu B ędzińskiego  
 
- Chciałbym się odnieść do Akcji Zima na drogach powiatowych. Myślę, Ŝe za wcześnie na 

wnioski, Ŝe powiat sobie nie radzi. We wtorek był pierwszy atak zimy i reakcja powiatu była 
natychmiastowa. Interwencja Pani Starosty była zbyteczna. SłuŜby powiatu są szczególnie 
uczulone na ul. Bytomską, Szpitalną. Proszę, aby z oceną poczekać do wiosny. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Nie zgodzę się co do natychmiastowej reakcji. Dopiero po interwencji u Pani Starosty 

cokolwiek się zdarzyło. 
 
 
 

 
Dot. pkt. 5 – porz ądku obrad Sesji  

 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do zapytań mieszkańców. 
 
Nie zgłoszono pytań. 
 
 
PRZERWA 

 
 

Dot. pkt. 6 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do projektu budŜetu Miasta Czeladź na 2006 rok i jego analizy. 
 
 
1. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków 
 
Do pracy w Komisji Uchwał i Wniosków zgłoszono: 
 

1. Ireneusza Gawrońskiego 
2. Leszka Lasotę 
3. Sławomira Święcha 

 
Zgłoszeni radni wyrazili zgodę na pracę w Komisji.  
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Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto z Państwa radnych jest za takim składem Komisji Uchwał i Wniosków? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 19 radnych, w głosowaniu nie uczestniczyli zgłoszeni do pracy w Komisji/ 
 
16  radnych głosowało za 
   0  radnych głosowało przeciw 
   0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe Komisja Uchwał i Wniosków została powołana. 
 
 
 
     2.    Wprowadzenie 
 
 
 
Urszula  Polak  - Wałek - Skarbnik Miasta  
 
- Omawia projekt budŜetu miasta na 2006 rok. 
 
 
 

3. Opinie Komisji 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Proszę przewodniczących komisji o wyraŜenie opinii na temat projektu budŜetu. 
 
Władysław Oczkowicz -  Przewodnicz ący Komisji ds. Gospodarczych i Integracji z 

Unią Europejsk ą 
 
- Komisja ds. Gospodarczych i Integracji z Unią Europejską przegłosowała przyjęcie budŜetu – 

2 głosami za, 4 głosami wstrzymującymi. Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
 
GraŜyna Str ączek - Przewodnicz ąca Komisji O światy, Kultury, Sportu i 

Bezpiecze ństwa  
 
- Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Bezpieczeństwa równieŜ pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały dotyczący budŜetu miasta na 2006 rok. Iloma głosami – nie pamiętam.  Większość 
była za. 

 
Anna Horzelska - Matyja - Zast ępca Przewodnicz ącego Komisji ds. Społecznych i 

Zdrowia  
 
- Komisja ds. Społecznych I zdrowia 2 głosami za, przy 3 wstrzymujących się pozytywnie 

zaopiniowała projekt budŜetu miasta na 2006 rok. 
 
Andrzej Świątek  - Przewodnicz ący Komisji Finansowo - Bud Ŝetowej  
 
- Komisja Finansowo – BudŜetowa równieŜ zaopiniowała pozytywnie projekt budŜetu, ale tak 

jak na innych komisjach to poparcie było nikłe. 1 osoba głosowała za projektem, natomiast 5 
pozostałych wstrzymało się od głosu. 
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 4. Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej. 
 
 
 
Urszula  Polak  - Wałek - Skarbnik Miasta  
 
- Odczytuje opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie budŜetu miasta Czeladź na 

2006 rok. 
 
  
 
 5. Dyskusja 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Otwieram dyskusję. 
 
Marian Kita   - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Czy pokój interwencyjny dla matki z dzieckiem w „Seniorze” jest obciąŜany na rzecz „Seniora” 

czy MOPS-u? UwaŜam, Ŝe te pieniądze powinny być przeniesione z MOPS-u na „Seniora”. 
- Modernizacja G1 na 2006 r. ZałoŜono na 2006 r. kwotę 500.000 zł. Jaki dalszy zakres prac 

będzie wykonany za te pieniądze? 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Wykonanie za 11 miesięcy tegorocznego budŜetu jest na poziomie 80%. Wynika z tego, Ŝe 

wydatki są nieracjonalnie planowane. Z protokołu kontrolnego RIO wynika, Ŝe jest duŜo 
nieprawidłowości.  BudŜet w tym roku jest wyjątkowo duŜy. Jest znaczny wzrost planowany w 
stosunku do budŜetu poprzedniego. Wskaźnik zadłuŜenia dobiega do 18%. Przyjmując 
planowane wydatki, przekroczymy ten wskaźnik. W listopadzie Rada będzie musiała 
zaciągnąć kolejne kredyty, by wydatki mogły być zrealizowane. Jest to powaŜne zagroŜenie. 
Przez 2 pierwsze lata byliśmy bardzo ostroŜni w zaciąganiu kredytów, natomiast dzisiaj 
idziemy na całość. UwaŜam, Ŝe w tej sytuacji powinniśmy ograniczyć się do inwestycji 
niezbędnych, jak równieŜ wziąć pod uwagę to, Ŝe inwestycje zaczęte powinniśmy, w miarę 
moŜliwości, zakończyć. Inwestycje w tym budŜecie to wydatki rzędu kilkudziesięciu milionów 
zł. Przyjmując dzisiaj budŜet i podejmując uchwały o zaciągnięciu kredytów, musimy liczyć się 
z tym, Ŝe będziemy brać kolejne kredyty, aby te inwestycje zakończyć. Zakończyć trzeba 
przede wszystkim szpital psychiatryczny. Proponuję w dochodach skreślić kwotę 10.000.000 
zł i dopiero do tego dopasować wydatki inwestycyjne, tak aby wskaźnik zadłuŜenia był nie 
wyŜszy niŜ 18%. 

  
Ireneusz Gawro ński   - Radny  
 
- Ja bym bardzo prosił aby Pan radny wypunktował, w których pozycjach proponuje 

ograniczenie o te 10.000.000 zł. 
 
Władysław  Oczkowicz  - Radny  
 
- W budŜecie zaplanowano w dziale 500 kwotę 1.000.000 zł na przebudowę terenów 

handlowych związanych z targowiskami. Zwykle przy takich inwestycjach robi się jakiś projekt 
i dopiero wtedy ustala kwotę. Biorąc pod uwagę, Ŝe ta inwestycja będzie realizowana wspólnie 
z kupcami z naszego miasta trzeba temat zacząć od rzetelnego przygotowania i 
powiadomienia obu stron. Trzeba ustalić wzajemne zobowiązania stron.  UwaŜam, Ŝe na rok 
2006 powinniśmy zaplanować tu mniejszą kwotę, która powinna zabezpieczyć przygotowanie 
koncepcji, jakiegoś szacunku finansowego i porozumień, które miałyby charakter umów 
cywilno – prawnych z kupcami, oczywiście przy współudziale finansowym kupców. Wydaje mi 
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się, Ŝe powinno się równieŜ zacząć od uzyskania zapewnienia CzSM, Ŝe teren zostanie 
przekazany, sprzedany spółce. Proponuję przeznaczyć na rok 2006 na te cele kwotę 200.000 
zł, natomiast na rok 2007 kwotę, które zapewni w pełni wykonawstwo, które będzie ciąŜyło po 
stronie gminy. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Te pieniądze to jest nabycie udziałów w spółce. Nie ma to nic wspólnego z techniczną stroną 

przebudowy targowiska. Dzisiaj to jest tylko zagwarantowanie środków. To, Ŝe w budŜecie 
miasta znajdą się takie środki nie znaczy, Ŝe zostaną wydatkowane. Jest to gwarancja dla 
Sanepidu, Ŝe prace trwają. Koncepcja została juŜ zlecona. Jutro jest termin odbioru 
dokumentacji. W połowie stycznia będziemy dyskutować z kupcami. To oni określą jaka 
będzie wysokość ich udziałów w spółce. Ja zakładam, Ŝe nie będzie to więcej niŜ 1.000.000 zł, 
czyli udziałowcem większościowym będzie gmina. O sprzedaŜ działki będzie występować 
spółka. Być moŜe spółdzielnia będzie chciała wejść do spółki aportem. Projekt umowy spółki, 
zasady rozliczania z kupcami, jak równieŜ sama uchwała przystąpienia do spółki będzie 
przedmiotem obrad Rady Miejskiej. To jest tylko gwarancja tego, Ŝe taka spółka będzie mogła 
w przyszłości powstać. 

- Lokal w „Seniorze”. Jest w kosztach ogólnych „Seniora”.  
- Zakres prac w G1. To jest przede wszystkim dokończenie tego co zostało rozpoczęte, a więc 

kwestia trybun, dróg dojazdowych, dojść do poszczególnych części boiska, parkingu. 
Występujemy o środki na to zadanie do Ministerstwa Edukacji i aby o te  środki wystąpić 
musimy mieć je zagwarantowane w budŜecie. JeŜeli dostaniemy refundację, te środki 
przeznaczymy na SP 7. 

 
Ireneusz Gawro ński   - Radny  
 
- Chciałem zaproponować zmniejszenie wydatków bieŜących w dziale 700 – gospodarka 

mieszkaniowa – w rozdziale 75095 – pozostała działalność. Przeznaczono tu kwotę 4.474.724 
zł. Do dyspozycji ZBK będzie kwota 7.000.000 zł. Dotąd było to 6.000.000 zł. Proponuję zdjąć 
z tej pozycji kwotę 400.000 zł.  

- Dział 750 – administracja publiczna - rozdział 75095  - pozostałe wydatki bieŜące. Proponuję 
zdjąć tu 300.000 zł. I tak będzie tu wzrost o 27%. 

- Te pieniądze proponuję przeznaczyć na bibliotekę główną – 500.000 zł i 600.000 zł na SP 7 + 
ogrodzenie. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Czy Pan radny ma świadomość, Ŝe pieniądze czynszowe przekazuje na inne cele? 
- Zmniejszenie wydatków administracji. Chce pan skreślić pieniądze przeznaczone np. dla 

„Przejrzystej Polski”. Ja wiem, Ŝe pan chce skreślić „Echo Czeladzi”. Chcę powiedzieć, Ŝe 
jeŜeli ta poprawka przejdzie „Echo Czeladzi” zostanie sprzedane. Zapomnijmy równieŜ o 
jakiejkolwiek promocji miasta.  Kiedy pytam pana radnego o uzasadnienie, to jemu się wydaje, 
Ŝe tak naleŜy zrobić. Apeluję do Państwa radnych aby to zostało tak jak jest, bo plany 
szczegółowe będą dopiero tworzone. 

 
Andrzej Krugły   - Radny  
 
- Nikt z nas nie bije alarmu, Ŝe na koniec roku 2006 będziemy mieli 26.000.000 zł długu. Nie 

zanosi się na to, Ŝe będziemy mieli jakieś nadzwyczajne wpływy. Ja tego nie poprę. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Chciałem prosić o przedstawienie nam, które inwestycje są juŜ rozpoczęte, maja projekty, i 

naleŜy je kontynuować, a które dopiero będziemy rozpoczynać? 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Nie ma ryzyka kredytowego. Jesteśmy wypłacalni. JeŜeli się sporządzi analizę wieloletnią, to 

okazuje się, ze jest dobrze.  
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- Wszystkie inwestycje na przyszły rok są określone w WPI przyjętym przez Radę Miejską. 
- „Stare Miasto’ – Mamy projekt, jesteśmy po przetargu, mamy złoŜony wniosek ZPOR-u. Jest 

duŜe prawdopodobieństwo, Ŝe otrzymamy środki.  
- „Saturn”. Jest to konsekwencja uchwały Rady Miejskiej o utworzeniu spółki. 
- Kanalizacja i modernizacja wodociągu w ul. 21 Listopada to kontynuacja inwestycji. 
- Przebudowa infrastruktury i otoczenia terenów handlowych w centralnej części miasta – 

targowiska Grodziecka i Auby. Chodzi o zagwarantowanie środków na nabycie udziałów w 
spółce, tak jak mówiłem.  

- Remonty i modernizacja budynków uŜyteczności publicznej oraz remonty komunalnych 
budynków uŜytkowych. Chodzi o budynek przy ul. Trznadla 1 „Ambasador” – remont dachu i 
kontynuacja remontu NOT-u – elewacja i schody, Zwycięstwa 6 – wymiana sieci c. o., 
termomodernizacja budynku MOPS. 

 
 
PRZERWA 
 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Czy któreś z tych inwestycji moŜna przesunąć  z roku 2006? 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Budynek NOT to budynek reprezentacyjny naszego miasta. Nie moŜe być odrapany. Trzeba 

skończyć remont. 
- Centrum Edukacyjne. Dokonaliśmy ocieplenia tego budynku, a stara instalacja c. o. jest nie do 

regulacji, co powoduje, Ŝe trzeba cały czas otwierać tam okna. 
- Termomodernizacja MOPS. Zadanie juŜ rozpoczęte. 
- Nie ma tu Ŝadnych nowych zadań. 
- Modernizacja placówek oświatowych – termomodernizacja PP7 – chodzi o wykonanie 

projektu, aby w przyszłości móc podłączyć budynek do sieci c. o.  
- Termomodernizacja PP 4 – zakończenie pewnego procesu. Brakuje elewacji. 
- Termomodernizacja PP 5 – zadanie wprowadzone na wniosek radnych. 
- Zmiana sposobu ogrzewania SP 1 – jest juŜ projekt na to zadanie. 
- Kompleks boisk G1 i SP 2 – kontynuacja zadania. 
- Termomodernizacja G 3 – zadanie poparte przez większość radnych. 
- Modernizacja i rozbudowa kompleksu MOSiR – kontynuacja zadania, środki pozyskane z 

Ministerstwa Sportu. 
- „Ładne Miasto” -  mała architektura, te zadania teŜ SA na wniosek radnych. 
- Piaski Wschodnie – kanalizacja ul. Krasickiego. Jest to ostania ulica w tej części miasta, która 

nie ma kanalizacji.  
- Piaski Zachodnie – koncepcja przebudowy kanalizacji w tej dzielnicy. Zadanie niezbędne, aby 

otworzyć drogę do realizacji tego zadania w przyszłości.  
- Modernizacja budynków i mieszkań komunalnych – zadanie dot. szpitala psychiatrycznego. 

Zadanie rozpoczęte. 
- Inne zadania włączone do WPI na wnioski radnych. W przyszłym roku są to : oświetlenie ulic i 

parków, rozbudowa kolumbarium, projekty np. do realizacji studni głębinowej i 
skomunikowania terenów wschodniej strefy ekonomicznej, wodociąg ul. Staszica w rejonie 
Rynku. 

 
Zofia Baza ńska   - Radna  
 
- Dlaczego w projekcie budŜetu nie znalazł się remont SP 3? 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Z powodu braku pieniędzy. To zadanie na pewno będzie realizowane w latach następnych. 
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Ireneusz Gawro ński   - Radny  
 
- W projekcie budŜetu załoŜyliśmy koszty utrzymania ZBK na 5.753.000 zł. W autopoprawce 

4.474.000 zł. Dochody z najmu zaplanowaliśmy na 6.313.000 zł, w autopoprawce 5.060.000 
zł. Jest to ok. 550.000 zł róŜnicy. W projekcie budŜetu roku ubiegłego do dyspozycji zarządu 
ZBK, na usługi, remonty była  kwota 6.040.000 zł. W tym roku jest to 7.050.000 zł. Natomiast 
wpływy z majątku zaplanowane są na 5.060.000 zł., czyli gmina dokłada ok. 2.000.000 zł. 
Jakie będą wpływy z najmu lokali? 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- 4.550.000 zł i wydatkujemy na ten cel 4.484.724 zł. RóŜnica to są nasze udziały we 

wspólnocie. 
 
Ireneusz Gawro ński   - Radny  
 
- A wpływy z usług? 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Do ZBK wpływa kwota łączna za czynsz i za wszystkie media. Na rachunku ZBK następuje 

rozliczenie. RóŜnica wpływa do budŜetu miasta. Są to czyste opłaty czynszowe. To jest 
4550.000 zł. My musimy te pieniądze oddać ZBK, z ta róŜnicą Ŝe część pieniędzy jest płacona 
bezpośrednio do wspólnot, którymi my nie administrujemy, a mamy tam swoje udziały. 

 
Ireneusz Gawro ński   - Radny  
 
- Czyli do budŜetu ZBK wpływa 7.050.000 zł. 2.500.000 zł zostaje. Zastanowię się nad tym 

jeszcze. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- UwaŜam, Ŝe inwestycje moŜna ograniczyć  o 3.000.000 do 3.500.000 zł. Musimy przyjąć 

zadania rozpoczęte: kanalizacja na Rynku, modernizacja szpitala, kanalizacja i modernizacja 
– 200.000 zł, przebudowa infrastruktury otoczenia terenów – 100.000 zł na prace projektowe, 
remonty i modernizacja budynków uŜyteczności publicznej -  tylko naprawa dachu na 
„Ambasadorze” i modernizacja NOT –u. Modernizacja placówek – trzeba zrobić tylko to co jest 
konieczne. Modernizacja i rozbudowa kompleksu MOSiR. Chciałbym się dowiedzieć, kiedy 
ostatnio wymieniane były okna na hali. Proponuję, aby skreślić tu te 100.000 zł. Inne zadania 
bym skreślił. Zostawiłbym kwotę 240.000 zł na szpital i na modernizację budynku komisariatu 
policji. Taki jest mój wniosek. Nic nie stoi na przeszkodzie, abyśmy w styczniu, lutym, marcu 
wprowadzali nowe zadania, tak jak robimy i nikt nie robi z tego Ŝadnego problemu. 

 
Jerzy Rebeta   - radny  
 
- Zgłaszam wniosek o zakończenie dyskusji. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Zapraszam Komisję Uchwał i Wniosków do pracy. Na czas pracy Komisji ogłaszam przerwę. 
 
 
PRZERWA  
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Wznawiam obrady po przerwie. Proszę Komisję Uchwał i wniosków o odczytanie protokołu. 
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Sławomir Święch  - radny  
 
- Odczytuje protokół z posiedzenia Komisji Uchwał i Wniosków. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
-  Nie ma uwag? Głosujemy kolejne wnioski. 
 
Marian Kita   - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Chciałem zaproponować 5 minut przerwy i prosiłabym radnych Porozumienia Obywatelskiego 

o spotkanie się przed głosowaniem. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Ogłaszam przerwę. 
 
 
PRZERWA 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Wznawiam obrady po przerwie. Przystępujemy do głosowania wniosków. Wniosek Nr 1. 
 
Sławomir Święch  - radny  
 
- Zmniejszyć wydatki inwestycyjne  - WPI pozycja 8 zmniejszyć o 900.000 zł do kwoty 100.000 

zł  dot. dz. 500 rozdział 595. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem wniosku? 
 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 19 radnych/ 
 
  3  radnych głosowało za 
13  radnych głosowało przeciw 
  3  radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek nie został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Sławomir Święch  - radny  
 
- Wniosek Nr 2: WPI poz. 9 – zmniejszyć proponowaną kwotę o 110.000 zł do kwoty 270.000 zł, 

Dział 700, rozdział 701 z kwoty 320.000 zł do 210.000 zł. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem wniosku? 
 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 19 radnych/ 
 
  3  radnych głosowało za 
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15  radnych głosowało przeciw 
  1  radny  wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek nie został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
 
Sławomir Święch  - radny  
 
- Wniosek Nr 3: WPI poz. 10 – zmniejszyć o 2.000.000 zł do kwoty 2.175.000 zł, Dział 801, 

rozdział 80101. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem wniosku? 
 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 19 radnych/ 
 
  3  radnych głosowało za 
16  radnych głosowało przeciw 
  0  radnych  wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek nie został przez Rad ę przyj ęty.  
 
Sławomir Święch  - radny  
 
- Wniosek Nr 4: WPI poz. 12 – skreślić zaproponowaną kwotę 100.000 zł do 0, dział 926, 

rozdział 92604. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem wniosku? 
 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 19 radnych, bez Z. Bazańskiej/ 
 
  3  radnych głosowało za 
15 radnych głosowało przeciw 
  0  radnych  wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek nie został przez Rad ę przyj ęty.  
 
 
Sławomir Święch  - radny  
 
- Wniosek Nr 5: WPI poz. 13 – skreślić zaproponowana kwotę w wysokości 300.000 zł do 0, 

dział 900, rozdział 9004 o 200.000 zł i dział 600, rozdział 60016 o 100.000 zł. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem wniosku? 
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GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych, bez M. Kedzierskiego/ 
 
  3  radnych głosowało za 
15 radnych głosowało przeciw 
  0  radnych  wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek nie został przez Rad ę przyj ęty.  
Sławomir Święch  - radny  
 
- Wniosek Nr 6: WPI poz. 16 – skreślić zaproponowaną kwotę 200.000 zł do 0, dział 900, 

rozdział 90017. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem wniosku? 
 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 19 radnych/ 
 
  3  radnych głosowało za 
15 radnych głosowało przeciw 
  1  radny  wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek nie został przez Rad ę przyj ęty.  
 
 
Sławomir Święch  - radny  
 
- Wniosek Nr 7: WPI poz. 23 – skreślić zaproponowaną kwotę  w wysokości 561.000 zł, dział 

600, rozdział 60016 – 150.000 zł, dział 700, rozdział 71035 – 30.000 zł, dział 900, rozdział 
90015 – 381.000 zł. 

 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem wniosku? 
 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 19 radnych/ 
 
  3  radnych głosowało za 
15 radnych głosowało przeciw 
  1  radny  wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek nie został przez Rad ę przyj ęty.  
 
 
Sławomir Święch  - radny  
 
- Wniosek Nr 8: zmniejszyć zakupy inwestycyjne o 86.600 zł do kwoty 240.000 zł / na sprzęt 

medyczny/. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem wniosku? 
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GŁOSOWANIE  / Obecnych 19 radnych/ 
 
  3  radnych głosowało za 
16 radnych głosowało przeciw 
  0  radnych  wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek nie został przez Rad ę przyj ęty.  
 
 
Sławomir Święch  - radny  
 
- Kolejne wnioski: dokonać zmian. Wniosek Nr 1: zmniejszyć wydatki w dziale 500 /handel/ o 

800.000 zł do kwoty 200.000 zł. Dokonać zmian w WPI w poz. 8 przyjmując na rok 2006 
wydatki w wysokości 200.000 zł, natomiast w roku 2007 przyjąć wydatki w wysokości 
1.000.000 zł. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Proponuję w ogóle skreślić tę pozycję, bo za tę kwotę ani nie da się zlecić projektu, ani ta 

spółka nie ma Ŝadnych gwarancji. To będą martwe pieniądze.  
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem wniosku? 
 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 19 radnych,  nie głosowała Z. Bazańska/ 
 
12  radnych głosowało za 
  4 radnych głosowało przeciw 
  2  radnych  wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek  został przez Rad ę przyj ęty.  
 
 
Sławomir Święch  - radny  
 
- Wniosek kolejny: zmniejszyć wydatki w dziale 750 /administracja publiczna/ w rozdziale 75095 

/pozostała działalność – wydatki bieŜące/ o 300.000 zł do kwoty 399.000 zł. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- W tych wydatkach jest SEKAP, informacja europejska, Przejrzysta Polska, Echo Czeladzi, 

róŜne wydawnictwa. Konsekwencją Państwa decyzji będzie to, Ŝe któraś z tych rzeczy będzie 
zlikwidowana. Proponuję kompromis – zdjęcie 150.000 zł. 

 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem wniosku? 
 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 19 radnych,  nie głosowała Z. Bazańska/ 
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11  radnych głosowało za 
  7 radnych głosowało przeciw 
  0  radnych  wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek  został przez Rad ę przyj ęty.  
 
 
Sławomir Święch  - radny  
 
- Zwiększyć wydatki w dziale 801 /oświata i wychowanie/ w rozdziale 80108 – wydatki 

majątkowe o 600.000 zł /Szkoła Podstawowa Nr 7 – boisko/ do kwoty 2.600.000 zł /poz. 10 
WPI/ , tj. 600.000 zł dla Szkoły Podstawowej Nr 7 i 2.000.000 zł dla Szkoły Podstawowej Nr 1. 

 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem wniosku? 
 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 19 radnych/ 
 
15  radnych głosowało za 
  1 radny głosował przeciw 
  3  radnych  wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek  został przez Rad ę przyj ęty.  
 
 
Sławomir Święch  - radny  
 
- Zwiększyć wydatki w dziale 921 /kultura i ochrona dziedzictwa narodowego/, w rozdziale 

92116 /biblioteki – wydatki majątkowe – bieŜące/ o 500.000 zł – dotacja dla instytucji kultury 
na termomodernizację biblioteki głównej. 

 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem wniosku? 
 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 19 radnych/ 
 
15  radnych głosowało za 
  1 radny głosował przeciw 
  3  radnych  wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek  został przez Rad ę przyj ęty.  
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przystępujemy do przegłosowania projektu budŜetu z poprawkami przegłosowanymi przed 

chwilą. Kto z Państwa jest za przyjęciem projektu budŜetu miasta Czeladź na 2006 rok? 
Przypominam, Ŝe głosujemy imiennie. 

 
 
Przewodniczący Rady wyczytuje nazwiska radnych, którzy oddają głos za, przeciw, wstrzymujący się. 
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GŁOSOWANIE  / Obecnych 19 radnych/ 
 
16  radnych głosowało za 
  3 radnych głosowało przeciw 
  0  radnych  wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe projekt bud Ŝetu miasta Czelad ź na 2006 rok  został przez Rad ę 
przyj ęty.  
 

 
 

Dot. pkt. 7 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do  drugiego zasadniczego tematu dzisiejszych obrad: Podsumowanie pomocy 

dzieciom szkolnym w 2005 r. /doŜywianie, zielone szkoły, kolonie, gimnastyka korekcyjna itd./ 
 
 
    1.  Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków 
 
Do pracy w Komisji Uchwał i Wniosków zgłoszono: 
 

1.  Agatę Jachimczyk - Kluk 
       2.   GraŜynę Strączek 

4. Annę Horzelską - Matyję 
 
Zgłoszeni radni wyrazili zgodę na pracę w Komisji.  
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto z Państwa radnych jest za takim składem Komisji Uchwał i Wniosków? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 19 radnych, w głosowaniu nie uczestniczyli zgłoszeni do pracy w Komisji/ 
 
16  radnych głosowało za 
   0  radnych głosowało przeciw 
   0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe Komisja Uchwał i Wniosków została powołana. 
 
 
      2. W prowadzenie  
 
 
Adam Jandała   - Kierownik Wydziału Edukacji  
 
- Dokonuje wprowadzenia do materiałów. 
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3. Dyskusja 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Otwieram dyskusję. 
 
 
 
GraŜyna Str ączek  - Radna  
 
- MoŜemy pochwalić się, Ŝe w naszej gminie nie ma dzieci głodnych. Potwierdziły to badania 

przeprowadzone przez MOPS i dyrektorów placówek oświatowych. Ale opieka to nie tylko 
doŜywianie, to równieŜ opieka w szkołach, wyprawki szkolne, stypendia, wyjazdy kolonijne, 
śródroczne.  Jesteśmy jedną z nielicznych gmin, które podjęły się wysiłku, aby w ciągu 2- 3 
dni przeliczyć stypendia w związku z przyznaniem dodatkowych środków na ten cel, a nie 
zwrócić ich z powrotem do budŜetu województwa. Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i 
Bezpieczeństwa pozytywnie zaopiniowała przedstawioną informację. Podjęła tylko jeden 
wniosek, który dotyczy zwiększenia ilości godzin pozalekcyjnych w zakresie zajęć 
artystycznych.  

 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czy ktoś z Państwa chciałby jeszcze zabrać głos w dyskusji? 
- Nie. W takim razie ogłaszam przerwę i zapraszam Komisję Uchwał i Wniosków do pracy. 
 
 
PRZERWA 
 
 
 

4. Podjęcie uchwały w sprawie: przyj ęcia do wiadomo ści informacji nt. ‘podsumowanie     
pomocy dzieciom szkolnym w 2005 r. /do Ŝywianie, zielone szkoły, kolonie, gimnastyka 
korekcyjna itd./. 

 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Wznawiam obrady po przerwie. Proszę przedstawiciela Komisji Uchwał i Wniosków o 

odczytanie protokołu. 
 
GraŜyna Str ączek  - Radna  
 
- Odczytuje protokół z posiedzenia Komisji Uchwał i Wniosków. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem projektu uchwały wraz z wnioskiem o treści: 

„Wprowadzić do szkół pozalekcyjne zajęcia artystyczne / koła artystyczne/ w zaleŜności od 
potrzeb szkół i moŜliwości finansowych miasta” przedstawionym przez Komisję Uchwał i 
Wniosków. 

 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 19 radnych/ 
 
18  radnych głosowało za 
   0  radnych głosowało przeciw 
   1 radny wstrzymał si ę od głosu 
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Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
 
 
 

Dot. pkt. 8 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podejmowania uchwał. Punkt 1 – zaciągnięcie kredytu – Stare Miasto. 
 
Urszula Polak – Wałek  - Skarbnik Miasta  
 
- Wszystkie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytów dotyczą przyjętego budŜetu. Ta uchwała 

dotyczy kanalizacji w rejonie Starego Miasta. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czy są pytania? To z Państwa jest za przyjęciem projektu uchwały? 
 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 19 radnych/ 
 
18  radnych głosowało za 
  1   radny głosował przeciw 
   0  radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Podpunkt 2 – zaciągnięcie kredytu – Saturn. 
 
Urszula Polak – Wałek  - Skarbnik Miasta  
 
- 50.000 zł z przeznaczeniem na zagospodarowanie terenów dawnej kopalni SATURN i  

adaptację budynków. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czy są pytania? To z Państwa jest za przyjęciem projektu uchwały? 
 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 19 radnych, nie głosował I. Gawroński/ 
 
17  radnych głosowało za 
  1   radny głosował przeciw 
   0  radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
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Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Podpunkt 3 – zaciągnięcie kredytu – 21 Listopada. 
 
Urszula Polak – Wałek  - Skarbnik Miasta  
 
- 200.000 zł z przeznaczeniem na kanalizację i modernizację wodociągów w rejonie 21 

Listopada. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czy są pytania? To z Państwa jest za przyjęciem projektu uchwały? 
 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 19 radnych/ 
 
19  radnych głosowało za 
  0   radnych  głosowało przeciw 
  0  radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Podpunkt 4– zaciągnięcie kredytu – targowiska. 
 
Urszula Polak – Wałek  - Skarbnik Miasta  
 
- Zamiast kwoty 1.000.000 zł proszę wpisać 200.000 zł zgodnie z autopoprawką. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czy są pytania? To z Państwa jest za przyjęciem projektu uchwały? 
 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych, bez Z. Bazańskiej/ 
 
15  radnych głosowało za 
  3   radnych  głosowało przeciw 
  0  radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Podpunkt  5 – zaciągnięcie kredytu. 
 
Urszula Polak – Wałek  - Skarbnik Miasta  
 
- 380.000 zł z przeznaczeniem na remont i modernizację budynków uŜyteczności publicznej. 
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Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czy są pytania? To z Państwa jest za przyjęciem projektu uchwały? 
 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 19 radnych,/ 
 
15  radnych głosowało za 
  1   radny  głosował przeciw 
  3  radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Podpunkt  6 – zaciągnięcie kredytu – modernizacja placówek oświatowych. 
 
Urszula Polak – Wałek  - Skarbnik Miasta  
 
- Tu będzie zmiana – 4.055.000 zł. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czy są pytania? To z Państwa jest za przyjęciem projektu uchwały? 
 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 19 radnych, bez A. Jachimczyk – Kluk, T. Kosmali/ 
 
15  radnych głosowało za 
  1   radny  głosował przeciw 
  1  radny wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Podpunkt  7 – zaciągnięcie kredytu – MOSiR. 
 
Urszula Polak – Wałek  - Skarbnik Miasta  
 
- 100.000 zł z przeznaczeniem na modernizację i rozbudowę kompleksu MOSiR przy ul. 

Sportowej. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czy są pytania? To z Państwa jest za przyjęciem projektu uchwały? 
 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 19 radnych, bez A. Jachimczyk – Kluk, A. Świątka/ 
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15  radnych głosowało za 
  1   radny  głosował przeciw 
  1  radny wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Podpunkt  8 – zaciągnięcie kredytu – „Ładna Miasto”. 
 
Urszula Polak – Wałek  - Skarbnik Miasta  
 
- 300.000 zł z przeznaczeniem na zagospodarowanie nieuŜytków i terenów poprzemysłowych. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czy są pytania? To z Państwa jest za przyjęciem projektu uchwały? 
 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 19 radnych, bez A. Jachimczyk – Kluk, A. Świątka/ 
 
15  radnych głosowało za 
  1   radny  głosował przeciw 
  1  radny wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Podpunkt  9 – zaciągnięcie kredytu – Piaski Wschodnie. 
 
Urszula Polak – Wałek  - Skarbnik Miasta  
 
- 713.000 zł. 
  
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czy są pytania? To z Państwa jest za przyjęciem projektu uchwały? 
 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 19 radnych/ 
 
18  radnych głosowało za 
  1   radny  głosował przeciw 
  0  radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
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Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Podpunkt  10 – zaciągnięcie kredytu – Piaski Zachodnie. 
 
Urszula Polak – Wałek  - Skarbnik Miasta  
 
- 200.000 zł. 
  
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czy są pytania? To z Państwa jest za przyjęciem projektu uchwały? 
 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 19 radnych/ 
 
18  radnych głosowało za 
  1   radny  głosował przeciw 
  0  radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Podpunkt  11 – zaciągnięcie kredytu – Kościuszki – 3 Kwietnia. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- To jest na budynek Kościuszki 18.  
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czy są pytania? To z Państwa jest za przyjęciem projektu uchwały? 
 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 19 radnych/ 
 
18  radnych głosowało za 
  1   radny  głosował przeciw 
  0  radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Podpunkt  12 – zaciągnięcie kredytu – Szpital Psychiatryczny. 
 
Urszula Polak – Wałek  - Skarbnik Miasta  
 
- W kredytach wykazane jest 2.700.000 zł, ale jest to robicie na 2 lata. Dziś więc jest to kredyt 

1.700.000 zł.  
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
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- Czy są pytania? To z Państwa jest za przyjęciem projektu uchwały? 
 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
 
17  radnych głosowało za 
  1   radny  głosował przeciw 
  0  radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Podpunkt  13 – zaciągnięcie kredytu. 
 
Urszula Polak – Wałek  - Skarbnik Miasta  
 
- Dotyczy pozostałych zadań inwestycyjnych. Kwota 561.000 zł. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czy są pytania? To z Państwa jest za przyjęciem projektu uchwały? 
 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
 
16  radnych głosowało za 
  2   radnych  głosowało przeciw 
  0  radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Podpunkt  14 – zaciągnięcie kredytu – zakupy inwestycyjne. 
 
Urszula Polak – Wałek  - Skarbnik Miasta  
 
- Kwota 326.600 zł.  
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czy są pytania? To z Państwa jest za przyjęciem projektu uchwały? 
 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 19 radnych/ 
 
17  radnych głosowało za 
  1   radny  głosował przeciw 
  1   radny wstrzymał si ę od głosu 
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Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Podpunkt  15 – zaciągnięcie kredytu – Policja. 
 
Urszula Polak – Wałek  - Skarbnik Miasta  
 
- Kwota 200.000 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie modernizacji  budynku policji. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czy są pytania? To z Państwa jest za przyjęciem projektu uchwały? 
 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 19 radnych/ 
 
18  radnych głosowało za 
  1   radny  głosował przeciw 
  0   radnych  wstrzymało  si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podpunktu 16 – aktualizacja studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Czeladź. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Przedstawia mapy sporządzone na postawie starego  i projektu nowego studium. 
 
GraŜyna Jaro ń  - Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nie ruchomo ściami  
 
- Projekt studium był wyłoŜony. Cieszył  się duŜym zainteresowaniem mieszkańców. Były 

składane wnioski o wprowadzenie zmian do studium. Wnioski te w ponad 90% zostały 
uwzględnione przez Burmistrza. Jedyny wniosek, który nie w całości został uwzględniony, to 
wniosek właściciela terenu w  okolicy ul. Przełajskiej, który wnioskował, aby jego teren w 
całości przeznaczyć pod zabudowę mieszkaniową. Jest to teren w części wzdłuŜ Brynicy, 
zalewowy, zabagniony. Tę część wyłączyliśmy z zabudowy mieszkaniowej. Odbyła się 
równieŜ dość burzliwa debata publiczna, która głównie dotyczyła obwodnicy południowej. Ta 
droga była kwestionowana przez mieszkańców Piasków, ale ta droga musi zostać utrzymana, 
gdyŜ jest drogą kluczową dla miasta. Dokładny przebieg tej drogi określony zostanie na etapie 
planu zagospodarowania przestrzennego, teraz określamy jedynie kierunek przebiegu. 

 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czy są jakieś pytania? 
 
Władysław Oczkowicz  - radny  
 
- Temat stawał dwukrotnie na Komisji ds. Gospodarczych i Integracji z Unią Europejską. 

Aktualizacja została zaopiniowana pozytywnie przez Komisję. 
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Andrzej Krugły   - radny  
 
- Czy jeŜeli dziś zatwierdzimy studium to automatycznie określimy lokalizację na terenie miasta 

supermarketów. 
 
GraŜyna Jaro ń  - Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nie ruchomo ściami  
 
- Ustawa z 2003 r. wprowadziła zapis, Ŝe w studium określa się lokalizacje obiektów 

handlowych o powierzchni sprzedaŜy powyŜej 2000 m. kw. oraz obszary przestrzeni 
publicznej. Na podstawie studium zagospodarowania nie ma moŜliwości wydawania 
pozwolenia na budowę. Dopiero na podstawie warunków zabudowy, albo planu 
zagospodarowania. Nie ma moŜliwości wydania warunków zabudowy na obiekt o powierzchni 
sprzedaŜy ponad 2000 m. kw. w drodze decyzji o warunkach zabudowy. Jedynie na 
podstawie obowiązującego planu zagospodarowania. Plan zagospodarowania musi być 
zgodny ze studium, w którym wskazujemy gdzie dopuszczamy moŜliwość lokalizowania takich 
obiektów. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Była propozycja, aby na terenie Czeladzi powstał pawilon meblowy o powierzchni 5.000 m. 

kw. W końcu zlokalizowany został w Będzinie. Ponieśliśmy klęskę, poniewaŜ nie mieliśmy 
zapisu w planach. My akurat mówimy o centrach logistycznych. One teŜ podlegają temu 
zapisowi o powierzchni sprzedaŜy powyŜej 2.000 m. kw. Zapomnijmy o hipermarketach, bo 
tam nie powstanie juŜ Ŝaden hipermarket, bo tam juŜ nie ma takich duŜych działek, natomiast 
powierzchnia sprzedaŜy powyŜej 2000 m. kw. na pewno się zdarzy.  

 
Teresa Kosmala   - radna  
 
- Kto jest faktycznym autorem studium?  
- Raz w studium pojawiają się zapisy o przekształceniu terenów rolniczych na budowlane, a  w 

innym razem mówi się o zalesianiu tych terenów w dolinie Brynicy.  Czy to jest nieuchronny 
kierunek proponowany? 

- Czy wystarczające są obszary przestrzeni publicznej? Dlaczego nie wymieniamy w tym 
miejscu skweru przy ul. Betonowej? Dlaczego Ŝaden z obszarów połoŜonych na Piaskach nie 
został zaliczony do przestrzeni publicznej. 

- Dziwi mnie, Ŝe to studium uwaŜa za niewskazane lokalizowanie funkcji usługowej w obiektach 
mieszkalnych. 

- Jest tu poruszona kwestia ochrony wód podziemnych zlokalizowanych w północnej części 
Czeladzi. Nie widzę natomiast ochrony ewentualnej przyszłej studni na Piaskach Wschodnich.  

 
Andrzej Świątek   - radny  
 
- Jestem  niezadowolony z dyskusji na ten temat na komisjach. Dlatego jeszcze raz proponuję, 

aby dzisiaj nie głosować tej uchwały, bo są to rzeczy które zaniepokoją wielu mieszkańców, 
którzy muszą się z tym zapoznać.  

- Jest w Czeladzi ziemia III i IV klasy. Na Zarzeczu uprawia się ziemię i hoduje bardzo dobre 
warzywa. Proponuję zostawić taki teren jako miejski, gdzie w przyszłości moŜna by otworzyć 
gospodarstwo, w którym  pracowaliby bezrobotni.   

- Czy protest mieszkańców dot. obwodnicy południowej jest formalny?  
- Z tego co wiem, Pan Konieczny, którego dotyczył wniosek na ul. Przełajskiej nie jest 

zadowolony z rozstrzygnięcia i złoŜył wniosek, który miał być rozpatrywany dzisiaj przez Radę.  
- Ogranicza się zabudowę dotyczącą obiektów związanych z produkcją rolną. Gdzie będą 

przebywać zwierzęta, które mają się wypasać na terenach zielonych w dolinie Brynicy?  
- Mieszkańcy Czeladzi piją coraz gorszą wodę. Ujęcie wody na Przełajce jest zagroŜone przez 

cmentarz. UwaŜam, Ŝe naleŜy to wyjaśnić przed podjęciem studium. Chciałbym zapoznać się 
z ostatnimi ekspertyzami jakości wody.  

- UwaŜam, Ŝe nie ma zasadności budowy oczyszczalni ścieków. JeŜeli zbudujemy 
oczyszczalnię, będzie to nasza kolejna kula u nogi.  
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Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Rozmawialiśmy juŜ przynajmniej 2-krotnie na temat budowy oczyszczalni ścieków. 

Podkreślałem juŜ, Ŝe najlepszym dla nas wariantem jest korzystanie z obu istniejących 
oczyszczalni. Problem polega na tym, Ŝe dzisiaj płaci do oczyszczalni Radocha 3,65 zł za 
metr + VAT. Do oczyszczalni w Katowicach 2,18 zł. Cena ścieków w małych oczyszczalniach, 
jak byłaby u nas, to ok. 1,20 zł. To jest gwarancja, Ŝe ta inwestycja się opłaci. My dzisiaj nie 
budujemy jeszcze oczyszczalni. Dzisiaj zgłosiliśmy się do programu budowy oczyszczalni, 
który ma ruszyć w roku 2008 i wtedy moŜemy liczyć na środki centralne. Koszty 
dofinansowania takich inwestycji są do 70%. Ale jak będzie to zobaczymy. śeby przystąpić do 
takiego programu musimy mieć zarezerwowane miejsce i to miejsce rezerwujemy w studium, 
co wcale nie znaczy, Ŝe tą inwestycję będziemy realizować. Jest równieŜ drugi wariant – 
komercjalizacja oczyszczalni Siemianowice – Centrum. Co będzie jeŜeli się nie dogadamy w 
sprawie oczyszczalni Centrum i wyznaczy się nam taką cenę jaką dzisiaj płacimy do 
Sosnowca.  

- Protesty mieszkańców co do obwodnicy. Nie wprowadzamy dzisiaj nowej drogi. Ten ślad 
istnieje juŜ ponad 30 lat.  Pamiętajmy o tym, Ŝe podstawą rozwoju miasta, które jest częścią 
aglomeracji jest sprawny układ komunikacyjny.  

- JeŜeli chodzi o Pana Koniecznego. W poprzednim studium nie był on uwzględniony. My 
uwzględniliśmy wniosek Pana Koniecznego w tej części niezalewowej, ale tam gdzie grozi 
podtopieniem, nie. 

- Stada bydła. Mamy dzisiaj zwierzęta, które się pasą czy tu, czy tam. Ludzie utrzymują po kilka 
sztuk zwierząt i będą je wypasać i okaŜe się, Ŝe nie ma potrzeby tworzenia PGR-u.  

- Przełajka – ujęcie. Ze studium wynika, Ŝe jest strefa ochronna wokół cmentarza. JeŜeli chodzi 
o jakość wody, to nie mówimy o cmentarzu, ale o jej twardości. 

- Tam gdzie jest  niska intensywność zabudowy jest dopuszczona funkcja usługowa w lokalach 
mieszkalnych. Działalność usługowa jest bardzo róŜna. Kilkakrotnie gościliśmy juŜ tu Państwa 
Olejniczaków, którzy na taką działalność usługową właśnie się skarŜą. Ten zapis jest właśnie 
pochodną ich  wizyt. W całej Europie w zabudowie mieszkaniowej nie ma warsztatów 
usługowych. 

- Przekształcanie terenów rolnych w tereny usługowe. Jesteśmy blisko jądra aglomeracji, dzisiaj 
musimy zapewnić mieszkańcom przede wszystkim miejsca pracy. Rolnictwo tworzy tych 
miejsc znacznie mniej. 

- Przestrzeń publiczna na Piaskach. Rzeczywiście  nie jest wymieniona. Dopiszemy.  
- Nie ma sprzeczności w przekształcaniu terenów rolnych raz na budowlane, raz na zieleń. To 

zaleŜy od warunków miejscowych.  
- Jak ma się do naszych zapisów ochrona ód podziemnych? Od tej pory ci, którzy chcą coś na 

tych terenach robić musza uwaŜać na te zbiorniki podziemne.  
 
Władysław Oczkowicz  - radny  
 
- Problem ujęć wody w studium, który radny Świątek nazywa sprzecznością, ja nazywam 

alternatywnością. Natomiast rolnictwo w naszym mieście umarło śmiercią naturalną i nikt go 
nie wskrzesi. 

 
Andrzej Świątek   - radny  
 
- Wnoszę o dokonanie badania jakości wody. 
 
GraŜyna Jaro ń  - Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nie ruchomo ściami  
 
- Autorem studium jest Burmistrz przy pomocy firmy „CITEC”. Głównym projektantem jest mgr 

inŜ. Arch. Jolanta Zarzycka – Hajdukiewicz.  
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Zamykam dyskusję. Kto z Państwa jest za podjęciem uchwały? 
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GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych bez i. Gawrońskiego, A. Jachimczyk – Kluk/ 
 
 
13  radnych głosowało za 
  1   radny głosował  przeciw 
   2  radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
PRZERWA 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kolejny projekt uchwały w sprawie regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na 

terenie Gminy Czeladź. 
 
Robert Szczupider  - Dyrektor ZIK  
 
- Omawia projekt uchwały. 
 
Władysław Oczkowicz  - radny  
 
- Proszę przedstawić róŜnice w stosunku do regulaminu poprzedniego. 
 
Robert Szczupider  - Dyrektor ZIK  
 
- To są zmiany kosmetyczne, które trzeba by wychwytywać porównując punkt po punkcie z 

regulaminem poprzednim. Jest to usystematyzowanie sposobu sporządzenia tego regulaminu 
i określenie tych punktów, które powinny w takim regulaminie być zawarte, zgodnie z art. 19 
ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i odprowadzaniu ścieków.  

 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czy są jakieś pytania? 
- Kto jest za podjęciem uchwały? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych bez i. Gawrońskiego, A. Jachimczyk – Kluk/ 
 
14  radnych głosowało za 
  0   radnych głosowało przeciw 
  2   radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia zestawienia przychodów i 

wydatków Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na 2006 r. 
- Czy do tego projektu są jakieś uwagi? 
- Kto z Państwa jest za podjęciem uchwały? 
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GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych, bez i. Gawrońskiego, A. Jachimczyk – Kluk/ / 
 
15  radnych głosowało za 
  0 radnych głosowało przeciw 
  2  radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr III/16/02 Rady Miejskiej w 

Czeladzi z dnia 6 grudnia 2002 r. w sprawie powołania i ustalenia składów osobowych stałych 
Komisji Rady Miejskiej w Czeladzi. 

- Czy do tego projektu są jakieś uwagi? 
- Kto z Państwa jest za podjęciem uchwały? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych, bez i. Gawrońskiego, A. Jachimczyk – Kluk/ 
 
 
13  radnych głosowało za 
  2 radnych głosowało przeciw 
  2  radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do projektu uchwały w sprawie sprzedaŜy w trybie bezprzetargowym działek nr 

94/8 i 94/12 k. m. 10 o łącznej powierzchni 1137 m.  kw. przy ul. Staszica w Czeladzi. 
 
GraŜyna Jaro ń  - kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nie ruchomo ściami  
 
- Omawia projekt uchwały. 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych bez  A. Swiątka, A. Jachimczyk – Kluk/ 
 
17  radnych głosowało za 
  0  radnych głosowało przeciw 
  0  radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała nie została przez Rad ę podj ęta. 
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Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do projektu uchwały w sprawie sprzedaŜy nieruchomości przy ul. Wiejskiej w 

Czeladzi.  
 
GraŜyna Jaro ń  - kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nie ruchomo ściami  
 
- Omawia projekt uchwały. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych bez  A. Swiątka, A. Jachimczyk – Kluk/ 
 
17  radnych głosowało za 
  0  radnych głosowało przeciw 
  0  radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała nie została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do projektu uchwały w sprawie  sprzedaŜy działki nr 14 k. m. połoŜonej przy ul. 

Bema – Brzechwy w Czeladzi. 
 
GraŜyna Jaro ń  - kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nie ruchomo ściami  
 
- Omawia projekt uchwały. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych bez  A. Swiątka, A. Jachimczyk – Kluk/ 
 
17  radnych głosowało za 
  0  radnych głosowało przeciw 
  0  radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała nie została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do projektu uchwały w sprawie  sprzedaŜy działki nr 67 k. m. 30 połoŜonej przy 

ul. Nowopogońskiej w Czeladzi. Projekt nie wyrazić zgody. 
 
GraŜyna Jaro ń  - kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nie ruchomo ściami  
 
- Jest to działka, która w obecnym stanie zainwestowania sieciami podziemnymi nie Mo Ŝe być 

przeznaczona do sprzedaŜy. 
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Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za podjęciem uchwały o nie wyraŜeniu zgody na sprzedaŜ działki? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych bez  A. Swiątka, A. Jachimczyk – Kluk/ 
 
16  radnych głosowało za 
  0  radnych głosowało przeciw 
  1  radny wstrzymał si ę od głosu 
 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała nie została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Projekt uchwały w sprawie skorzystania z prawa pierwokupu prawa uŜytkowania wieczystego 

działek w pobliŜu ul. Wojkowickiej w Czeladzi. 
 
GraŜyna Jaro ń  - kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nie ruchomo ściami  
 
- Jest to droga dojazdowa do wydzielonych przedsiębiorstw na terenie BUDOHUT-u. 

proponujemy nie skorzystać z prawa pierwokupu. 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych bez  A. Jachimczyk – Kluk/ 
 
18  radnych głosowało za 
  0  radnych głosowało przeciw 
  0  radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Projekt uchwały w sprawie oddania w uŜytkowanie wieczyste działki nr 67/2 k. m. 12 przy ul. 

Tuwima 14A  w Czeladzi.  
 
GraŜyna Jaro ń  - kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nie ruchomo ściami  
 
- Jest to działka, na której zlokalizowana jest szkoła policealna. Wystąpił o to Urząd 

Marszałkowski. Wszelkie koszty związane z remontami i funkcjonowaniem szkoły będzie 
ponosił marszałek, pod warunkiem, iŜ będzie miał dysponowanie nieruchomością. 
Proponujemy uŜytkowanie wieczyste. 

 
Władysław Oczkowicz  - radny  
 
- Na Komisji ds. Gospodarczych i Integracji z Unią Europejską prosiliśmy, aby w § 1 dopisać „z 

przeznaczeniem na szkołę policealną”. 
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GraŜyna Jaro ń  - kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nie ruchomo ściami  
 
- Jest taka autopoprawka. 
 
Władysław Oczkowicz  - radny  
 
- Czy przekazanie nastąpi zgodnie z ustawą o gospodarce nieruchomościami, odpłatnie? 
 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Nieodpłatnie. To jest rozwiązanie tymczasowe i dlatego przekazujemy na wieczyste 

uŜytkowanie. Nam bardzo zaleŜy, aby ta szkoła była, ale niekoniecznie w tym miejscu, bo to 
miejsce nie bardzo nadaje się na tego typu placówkę. Chciałbym, abyśmy w przyszłości 
przenieśli tę szkołę na Skałkę, ale najpierw musielibyśmy ten budynek wyremontować. 
Dostalibyśmy od marszałka środki na remont ze SPOR-u i tamten budynek byśmy sprzedali. 
JeŜeli tej szkoły by tam nie było, to dziś zastanawialibyśmy się co zrobić z tym budynkiem i 
skąd wziąć środki na jego adaptację.  

 
Ireneusz Gawro ński  - radny  
 
- I dlatego proponuję zrobić takie zapisy w umowie, aby w kaŜdej chwili moŜna było się z nich 

wycofać. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Dlatego mówimy o wieczystym uŜytkowaniu, bo tylko wtedy moŜemy ograniczyć uŜytkowanie 

obiektu. Proponuję w autopoprawce  zapis „z przeznaczeniem na cele oświatowe”. 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za przyjęciem tego projektu? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 19 radnych/ 
 
17  radnych głosowało za 
  0  radnych głosowało przeciw 
  2  radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w mieście Czeladź. 
- Czy są jakieś pytania? 
- Kto z Państwa jest za podjęciem uchwały? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 19 radnych/ 
 
15  radnych głosowało za 
  0  radnych głosowało przeciw 
  4  radnych wstrzymało si ę od głosu 
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Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Projekt uchwały w sprawie zawarcia umowy o partnerstwie pomiędzy miastem Czeladź a 

miastem Viesite. 
- Czy są jakieś pytania dotyczące tej współpracy? 
 
Dorota B ąk   - Sekretarz Miasta  
 
- Członkowie Komisji ds. Gospodarczych i Integracji z Unią Europejską prosili o dopisanie do § 

1 pkt 1 umowy, która stanowi załącznik do projektu uchwały słów „i organów gminy”. 
 
Marian Kita   - Wiceprzewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- W podpunkcie 4 § 2 uwaŜam, Ŝe naleŜy skreślić słowo „wszelkich” przy inicjowaniu wymiany 

delegacji, jak równieŜ w punkcie 6 § 2 popierać wymianę doświadczeń nie w róŜnych 
dziedzinach, a w uzgodnionych dziedzinach. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Traktuję to jako autopoprawkę. 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto z Państwa jest za podjęciem uchwały? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 19 radnych/ 
 
19  radnych głosowało za 
  0  radnych głosowało przeciw 
  0  radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek nie został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Projekt uchwały w sprawie „programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami prowadzącymi działalność poŜytku publicznego w zakresie realizacji zadań 
publicznych na lata 2006 – 2009”. 

 
Anna Horzelska - Matyja  - Radna  
 
- Chciałam zapytać o zgodność z ustawą zakładanego czasu 4 lata. 
- Punkt 5 – utrzymanie w gotowości StraŜy PoŜarnej tutaj się ma mieścić, czy to nie podlega 

oddzielnej ustawie? 
- Mam wątpliwości jeŜeli chodzi o zespół konsultacyjny, w skład którego wchodzą 

przedstawiciele stowarzyszeń. 
- Nie dostałam na komisji odpowiedzi na pytanie, jaki jest skład zespołu konsultacyjnego. 
- Komisja ds. Społecznych i Zdrowia podjęła następujący wniosek: „Komisja ds. Społecznych i 

Zdrowia wnioskuje o umieszczenie w „Programie współpracy z organizacjami pozarządowymi 
oraz  podmiotami prowadzącymi działalność poŜytku publicznego w zakresie realizowanych 
zadań publicznych na lata 2006 – 2009” (pkt. V ppkt. 9) Zadania: Podtrzymywanie tradycji 
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narodowej, pielęgnowanie polskości oraz rozwoju świadomości narodowej, obywatelskiej i 
kulturowej. (zgodnie z zapisem ustawy z dn. 24.04.2003r. o działalności poŜytku publicznego 
i o wolontariacie ( art. 4.1 pkt. 3 ) 

 
Teresa Wąsowicz   - Kierownik Wydziału Polityki Społecznej  
 
- Na str. 3 jako punkt 9 dopisujemy „podtrzymywanie tradycji narodowej  , pielęgnowanie 

polskości oraz rozwoju świadomości narodowej, obywatelskiej i kulturowej. MoŜemy wykreślić 
opiniowanie wniosków o dotacje. 

- Zespół konsultacyjny to jest wymóg „Przejrzystej Polski”. Mówiłam, kto wchodzi w skład 
zespołu: ja, J. Cisowska, Z. Bazańska z Rady Miasta i 3 przedstawicieli organizacji 
pozarządowych: A. Mentel, J. Powałka i M. Woźniak.  

 
Andrzej Krugły    - radny  
 
-  Czy to wynika z jakichś przepisów, Ŝe Burmistrz powołuje zespół konsultacyjny? 
 
Teresa Wąsowicz   - Kierownik Wydziału Polityki Społecznej  
 
- Zespół został powołany na potrzeby programu „Przejrzysta Polska”. Nie ma Ŝadnych 

przepisów na ten temat. Jest to zespół konsultacyjny. 
 
Krzysztof Grochalski   - radca prawny  
 
- Ustawa o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi mówi, Ŝe Rada uchwala 

coroczny program. Gdyby ustawodawca chciał, aby program współpracy z organizacjami 
pozarządowymi był uchwalany co roku takim określeniem by się posłuŜył. Tu pada określenie 
roczny program. Moim zdaniem dopuszczalne jest rozszerzenie tego pojęcia roczny, nie co 
roku uchwalany, ale Ŝe musi obejmować co najmniej rok lub jego wielokrotność. Moim 
zdaniem jest to dopuszczalne. Rozstrzygnie się to w nadzorze. 

 
Anna Horzelska - Matyja  - Radna   
 
- Nie zgadzam się z Panem. To są dosyć mobilne sprawy, zmieniają się zadania, przybywa 

stowarzyszeń i trudno przewidzieć na 4 lata zadania. Program powinien być nowelizowany 
corocznie. 

 
Dorota B ąk    - Sekretarz Miasta  
 
- MoŜemy przyjąć ten program na rok 2006. Ta kwestia wieloletnia wynikła z sugestii 

„Przejrzystej Polski”. 
 
Teresa Kosmala   - Radna  
 
- Nie moŜe  być tak, Ŝe przedstawiciel Rady Miejskiej w zespole konsultacyjnych, nie wiadomo 

przez kogo jest desygnowany. W obecnej sytuacji napiszmy, Ŝe przedstawiciel Rady Miejskiej 
desygnowany przez Burmistrza. Proponuję, aby w uchwale znalazł się zapis, iŜ w zespole 
konsultacyjnym uczestniczą 2 osoby desygnowane przez Radę Miejską. 

 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto z Państwa jest za przyjęciem projektu uchwały wraz z poprawkami. 
 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
12  radnych głosowało za 
  0  radnych głosowało przeciw 
  4  radnych wstrzymało si ę od głosu 
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Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
 
Anna Horzelska - Matyja  - Radna   
 
- Stawiam wniosek, aby zobowiązać przewodniczącego Rady do przygotowania na następną 

sesję projektu uchwały o desygnowaniu do zespołu konsultacyjnego 2 radnych. 
 
Krzysztof Grochalski   - radca prawny  
 
- To Burmistrz powołuje ten zespół. 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Na następną sesję będzie przygotowany taki projekt uchwały. 
- Projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych Miasta Czeladź na rok 2006”. 
- Czy są pytania do Kierownika Wydziału Polityki Społecznej. 
 
Teresa Wąsowicz   - Kierownik Wydziału Polityki Społecznej  
 
- Omawia projekt uchwały. 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czy są pytania do Kierownika Wydziału Polityki Społecznej. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Jaki koszt dla budŜetu stanowi Komisja Rozwiązywania problemów Alkoholowych? 
 
Teresa Wąsowicz   - Kierownik Wydziału Polityki Społecznej  
 
- Ok. 1500 zł rocznie. 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za przyjęciem projektu uchwały? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
 
13  radnych głosowało za 
  0 radnych głosowało przeciw 
  5 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 

lata 2006 – 2010 na terenie miasta Czeladź”. 
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Teresa Wąsowicz   - Kierownik Wydziału Polityki Społecznej  
 
- Omawia projekt uchwały wraz z autopoprawką, wprowadzoną zgodnie z sugestią Komisji ds. 

Społecznych i Zdrowia – na miejsce „Ŝółtaczki” wpisujemy „Wirusowe zapalenie wątroby”. 
PoniŜej zamiast słowa ”Narkotyków’ wpisujemy „środki powodujące uzaleŜnienie”.  

 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem tego programu? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
16  radnych głosowało za 
  0  radnych głosowało przeciw 
  0  radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta na 2005 rok. 
 
Urszula Polak – Wałek  - Skarbnik Miasta  
 
- Omawia projekt uchwały. 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czy są pytania do Pani Skarbnik?  
- Przystępujemy do głosowania projektu uchwały. Przypominam, Ŝe głosujemy imiennie. 
 
 
Przewodniczący Rady wyczytuje nazwiska radnych, którzy oddają głos za, przeciw, wstrzymujący się. 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
17  radnych głosowało za 
  0   radnych głosowało przeciw 
  0   radnych  wstrzymało si ę od głosu 
 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla zakładów 

budŜetowych gminy. 
 
Urszula Polak – Wałek  - Skarbnik Miasta  
 
- Będą 2 takie uchwały – ZIK i ZBK. Są to stawki dotacji przedmiotowych, które podjęliście 

Państwo w projekcie budŜetu. 
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Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czy są pytania? 
- Kto z Państwa  jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
17  radnych głosowało za 
  0   radnych głosowało przeciw 
  0   radnych  wstrzymało si ę od głosu 
 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Janiny Kwiatek na działania Burmistrza Miasta 

w sprawie zapłaty za część działki przy ul. Sobieskiego 8 zabranej pod drogę. 
 
GraŜyna Jaro ń  - Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nie ruchomo ściami  
 
- Pani Janina Kwiatek domaga się zapłaty za część działki zabranej pod drogę publiczną. 

Zrobiliśmy rozeznanie w tej sprawie i okazuje się, Ŝe granice działki na mapie obecnej i z roku 
1936 są takie same. Pani Kwiatek nie posiada Ŝadnego dokumentu, który mówiłby, Ŝe jest 
właścicielką nieruchomości zabranej pod drogę. Sporna część to 32 m. kw.  Proponowaliśmy 
Pani Kwiatek, Ŝe zrobimy rozgraniczenie i z tego rozgraniczenia wyjdzie, Ŝe ta granica między 
działką gminną i Pani Kwiatek jest inna. Pani Kwiatek nie dała Ŝadnej odpowiedzi na temat 
moŜliwości rozgraniczenia i napisała tę skargę.  

 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Odczytuje treść skargi. 
 
GraŜyna Jaro ń  - Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nie ruchomo ściami  
 
- W wyciągu z wykazu zmian gruntowych jest wpisana i potwierdzona powierzchnia 397 m. kw. 

– taka jak figuruje w ewidencji gruntów -  i dopisano, Ŝe zabrano pod drogę 32,23 m. kw. Skąd 
się wzięło to 32,23 m. kw. nie wiadomo. Nie ma na to Ŝadnego dokumentu. 

 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Odczytuje odpowiedź Burmistrza Miasta na skargę. 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Jest to kolejny wniosek z zapisem z wyciągu zmian gruntowych. Podobna była sprawa Pana 

Liszczyka.  
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Z odpowiedzi Burmistrza wynika, Ŝe jeŜeli nastąpiło zabranie nieruchomości pod drogę, to 

miało to miejsce przed 1936 rokiem. Jest to więc trochę podobna sprawa jak z Panem 
Liszczykiem, za co obecna Gmina Czeladź nie ponosi Ŝadnej odpowiedzialności.  

 
GraŜyna Jaro ń  - Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nie ruchomo ściami  
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- Uprawnienie do otrzymania odszkodowania przysługuje wyłącznie dotychczasowemu 
właścicielowi, który wykazał i udowodnił, Ŝe w dniu 31 grudnia 1998 r. legitymował się tytułem 
własności do nieruchomości, którą zabrano pod drogę. To musi udowodnić właściciel 
nieruchomości, którą rzekomo zabrano pod drogę. Musi to udowodnić aktem własności. Tutaj 
nie ma takiej sytuacji. Właściciel musi przedstawić dokumenty u Starosty. To Starosta ustala 
odszkodowania za zabraną pod drogę nieruchomość.  

 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Czy ta działka ma księgę wieczystą? 
 
GraŜyna Jaro ń  - Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nie ruchomo ściami  
 
- Tak. Podstawą do wpisu do księgi był ten właśnie wyciąg. Poinformowano Panią Kwiatek, Ŝe 

jeśli uwaŜa, Ŝe naleŜy jej się odszkodowanie, powinna wystąpić z wnioskiem o to do Starosty. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Ale ona ma dokument. 
 
GraŜyna Jaro ń  - Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nie ruchomo ściami  
 
- Ten wyciąg nie jest dokumentem, który moŜe słuŜyć do ustalenia wysokości odszkodowania. 
 
Marek Mrozowski     - Burmistrz  
 
- Ten wyciąg był podstawą do załoŜenia księgi wieczystej. Księga wieczysta została załoŜona w 

1989 r. My nie wiemy, jaka jest historia tej działki. Na mapie z 1936 roku jest juŜ droga. Pani 
nie jest w stanie nam udowodnić, jak to się stało, Ŝe ta droga się tam znalazła, a cały cięŜar 
dowodowy spoczywa na skarŜącej. Nie moŜna przyznawać tej Pani racji, bo my dzisiaj nie 
wiemy co znaczy zapis, Ŝe zabrano 32 metry pod drogę. Kto zabrał, na jakiej podstawie, czy z 
tego tytułu były rozliczenia, nie wiemy, bo w 1936 roku była juŜ droga. 

 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czy są jeszcze jakieś pytania? 
- Jeśli nie, mamy 2 projekty uchwał, uwzględniający i odrzucający skargę. 
- Kto jest za odrzuceniem skargi Pani Janiny Kwiatek? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
4 radnych głosowało za 
4 radnych głosowało przeciw 
8 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała  nie została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto z państwa jest za uwzględnieniem skargi? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
4 radnych głosowało za 
4 radnych głosowało przeciw 
8 radnych wstrzymało si ę od głosu 
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Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała  nie została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Projekt uchwały w sprawie oddania w najem lokalu uŜytkowego połoŜonego przy ul. 35-lecia 

PRL 6 w Czeladzi na rzecz Komornika Sądowego II Rewir działającego przy Sądzie 
Rejonowym w Będzinie. 

- Czy są jakieś pytania do tego projektu uchwały? 
 
Marian Kita   - Wiceprzewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Komornik za  powierzchnię 212 m. kw. miałby płacić 700 z miesięcznie. Jak równieŜ 

zobowiązałby się do modernizacji pomieszczeń. śąda, aby miał to na ileś lat. UwaŜam, ze 
czynsz powinien być adekwatny do wynajmu, natomiast pół czynszu przez jakiś okres będzie 
jego wkładem w modernizację obiektu. Za ta powierzchnię jest to Ŝaden czynsz. Tak jest na 
przykład teraz z hotelem. 

 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Komisja ds. Gospodarczych i Integracji z Unią Europejską przegłosowała na nie ten projekt 

uchwały. Zdrowiej i logiczniej byłoby określić w sposób szczegółowy zakres prac 
remontowych, wycenić je, ustalić  wiarygodny i odpowiadający warunkom rzeczywistym  
czynsz, dokonać rozliczenia zobowiązań wzajemnych w okresie roku czy dwóch. Nie moŜe 
być tak, Ŝe jest protokół z oględzin, który mówi, Ŝe tam trzeba bardzo duŜo zrobić i nic się nie 
mówi, ile ma kosztować remont. Taka sytuacja juŜ była z „Ambasadorem”. 

 
Dorota B ąk   - Sekretarz Miasta  
 
- Faktem jest, Ŝe czynsz w tym momencie naliczany byłby jako minimalny, ale do tego 

dochodzą jeszcze media, czyli ogrzewanie połowy budynku, światło, woda. Pani komornik nie 
zrobi projektu budowlanego, jeŜeli nie ma pewności, Ŝe dostanie zgodę Rady na najem tego 
lokalu. Nam zaleŜy na tym, aby nie pozbywać się komornika z Czeladzi.  

 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Co będzie z tą powierzchnią jeŜeli nie dojdzie do porozumienia z Panią Komornik? 
 
Dorota B ąk   - Sekretarz Miasta  
 
- Dalej będziemy to  utrzymywać. Pani komornik uwaŜa, Ŝe wynajem na 3 lata, wtedy nie 

musiałoby to przechodzić przez Radę, przy tych nakładach finansowych, jakie musi tam 
ponieść, jej się nie opłaca. 

 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Tam będzie zmiana sposobu uŜytkowania. Przy takich decyzjach niezbędne jest wykonanie 

projektu.  
 
Dorota B ąk   - Sekretarz Miasta  
 
- Ale w przypadku, gdy Rada wyrazi zgodę, projekt wchodzi w koszty wykonania remontu. A 

komu zostawi projekt, jeŜeli go zrobi, a Państwo nie wrazicie zgody na remont? 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Nie moŜemy Pani komornik na to naraŜać, ale kiedy mamy zastosować tak preferencyjne 

stawki najmu, powinniśmy wiedzieć, Ŝe koszt remontu wymagany przez Burmistrza wynosi 
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tyle i tyle. I wtedy wiem, Ŝe podejmuję rozwaŜną decyzję. UwaŜam, Ŝe to co Pani Komornik 
wyda na remont, odzyska na przestrzeni 2 lat.  

 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- UwaŜam, ze powinniśmy podjąć uchwałę, czy wygaszamy przedszkole w budynku, bo to juŜ 

będą pomieszczenia biurowe i trudno będzie wrócić później do pierwotnego przeznaczenia 
obiektu. 

 
Marek Mrozowski     - Burmistrz  
 
- Z jednej strony zaleŜy nam na tym, aby Pani komornik pozostała w Czeladzi, która nie chce 

być juŜ w urzędzie, bo jest jej za ciasno. Mamy wolna przestrzeń w PP 12, która chcemy 
zagospodarować, ale jeŜeli Państwo się dzisiaj nie zgodzicie nic takiego się nie stanie. 
Niemniej jednak za jakiś czas poinformuję Państwa, Ŝe pani komornik wyprowadziła się z 
naszych zasobów, a my będziemy ponosić koszty utrzymania tego obiektu. Ja teŜ nie jestem 
przekonany do końca, Ŝe tam powinna być siedziba komornika, ale jest taka, a nie inna 
sytuacja. 

 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Bulwersująca jest wysokość stawki najmu. Jak jest górna granica stawki dzierŜawy? 
 
Dorota B ąk   - Sekretarz Miasta  
 
- Nie ma. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Ile do tej pory płaci Pani komornik w Urzędzie Miasta za najem? 
 
Urszula Polak – Wałek  - Skarbnik Miasta  
 
- Płaci do ZBK, ale teŜ minimalną stawkę. 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Zamykam dyskusję. Proszę o wyraŜenie swojej opinii w głosowaniu. Kto jest za przyjęciem 

projektu uchwały? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
 
5 radnych głosowało za 
9 radnych głosowało przeciw 
4 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała nie została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Projekt uchwały w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości za 2006 rok. 
 
Urszula Polak – Wałek  - Skarbnik Miasta  
 
- Ten projekt uchwały dostaliście dzisiaj Państwo jako autopoprawkę. Dyrekcja PZZOZ w 

Będzinie zwróciła się o zwolnienie z podatku od nieruchomości za 2006 rok tych składników 
majątkowych, które integralnie związane są z usługami medycznymi.  
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GraŜyna Str ączek  - Radna  
 
- O jakiej kwocie mówimy? 
 
Urszula Polak – Wałek  - Skarbnik Miasta  
 
- Ok. 70.000 zł rocznie. Corocznie ZOZ o to prosi i corocznie jest zwalniany, ale w tym roku 

potrzebuje uchwały intencyjnej. 
Anna Horzelska – Matyja - Radna  
 
- Proponuję wykreślić w § 1 wykreślić „pośredników”, albo dopisać „wynajmowanych przez te 

zakłady osobom trzecim na prowadzenie działalności gospodarczej”.  
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czy są jeszcze jakieś uwagi? Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały z poprawką 

zgłoszoną przez radna A. Horzelską - Matyję? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
 
18  radnych głosowało za 
  0  radny głosował przeciw 
  0  radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla zakładów 

budŜetowych gminy. 
 
Urszula Polak – Wałek  - Skarbnik Miasta  
 
- Stawki dla ZBK, będące konsekwencją przyjętego budŜetu. 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto z Państwa jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
 
 18  radnych głosowało za 
   0  radnych głosowało przeciw 
   0  radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
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Dot. pkt. 9 – porz ądku obrad Sesji  

 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. Odpowiedzi Pan Burmistrz 

udzielił. 
 
Marek Mrozowski  -  Burmistrz  
 
- Chciałem tylko uzupełnić o ilość wody, która została wpompowana – to  1.778.268 m. sześć., 

a sprzedano 1.210.854 m. sześć. Ilość awarii – 137. 
 
 
 
 

Dot. pkt. 10 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do spraw bieŜących. 
- Chciałbym odpowiedzieć na zapytanie Pana radnego A. Świątka. Oświadczenie majątkowe 

radnego M. Rajcy jest bardzo wyraźne. Wypełnione drukowanymi literami. Nie mam do niego 
Ŝadnych uwag.  

- Proponuję 9 stycznia 2006 r. o godz. 16.00 spotkanie z Przewodniczącymi Komisji i prezydium 
Rady w sprawie planu pracy Rady Miejskiej. 

- Odczytuje protest NSZZ „Pracownik”.  
- Odczytuje pismo  w sprawie poparcia idei budowy pomnika na rzecz Czeladzian 

pomordowanych na terenach byłego Związku Radzieckiego. 
- Odczytuje pismo Przewodniczącego Rady Miejskiej w Dąbrowie Górniczej w sprawie podjęcia 

współpracy z innymi gminami w ramach regionu „Zagłębie”. 
- Odczytuje pismo mieszkańców  dzielnicy Piaski w sprawie „Echa Czeladzi”. 
- Odczytuje pismo R. Liszczyka w sprawie braku odpowiedzi na zarzuty. 
- Odczytuje pismo RIO dot. kontroli ZIK przez Komisję Finansowo – BudŜetową. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Komisja Finansowo – BudŜetowa wykonała tę kontrolę i chciałbym wykorzystać ten moment i 

sprawozdać. Chciałbym przeczytać protokół. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Trzeba przyjąć ten protokół, umieścić go w porządku obrad. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Były protokoły przyjmowane w ramach spraw bieŜących, m. in. z kontroli Komisji 

Gospodarczej i Komisji Bezpieczeństwa. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Chciałem tylko stwierdzić, Ŝe Komisja nie przeprowadziła Ŝadnej kontroli. 
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Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Komisja przeprowadziła kontrolę, przyjęła stanowisko. RóŜnica zdań na temat kontroli trwa juŜ 

ponad rok. Pan Burmistrz usiłuje zablokować przekazanie informacji, które Komisja 
Finansowo – BudŜetowa ustaliła na podstawie zebranych dokumentów i chciałaby przekazać 
to Radzie, aby Rada ten protokół przyjęła. 

- Czy Komisja Finansowo – BudŜetowa moŜe przedstawić protokół, czy nie? 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Proponuję, abyśmy przełoŜyli to na następną sesję, umieszczając to w porządku obrad. 
- Odczytuje zawiadomienie o wszczęciu postępowania dot. Uchwały w sprawie przyznawania 

nauczycielom dodatków.  
- Odczytuje skargę K. Olejniczaka skierowaną do Rady od Starosty Będzińskiego. 
- Odczytuje pismo Starosty Powiatu Będzińskiego w sprawie dyskusji, jaka  toczyła się na sesji 

Rady Miejskiej w Czeladzi w dniu 24 listopada 2005 r. 
- Odczytuje pismo Burmistrza Miasta do Nadzoru prawnego wojewody w sprawie wszczęcia 

postępowaniu dot. uchwały w sprawie przyznawania dodatków nauczycielom. 
- Odczytuje pismo  w sprawie niemoŜności zamontowania sygnalizacji świetlnej na ul. 

Katowickiej przy skrzyŜowaniu z ul. Dehnelów. 
- Czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawach bieŜących? 

Dot. pkt. 11 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Po wyczerpaniu porządku obrad zamykam LXI sesję  Rady Miejskiej. 
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